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Abstract (en)
[origin: WO2021219261A1] A slide needle (13) for knitting machines which is optimized in terms of stiffness, strength and lifetime and the needle
(1) of which has at least one hole (7) in which a functional element (8) of the slide (2) engages when the slide (2) is in its operating range (24).
The functional element (8) is then in operative connection with the hole (7) of the needle (1) in such a way that it limits the freedom of movement of
the slide (2) to its operating range (24) in relation to the needle (1) – and therefore avoids the operating range (24) being left at the position of the
functional element (8).

Abstract (de)
Eine Schiebernadel (13) für Strickmaschinen, die hinsichtlich Steifigkeit, Festigkeit und Lebensdauer optimiert ist und deren Nadel (1) zumindest
ein Loch (7) aufweist, in das ein Funktionselement (8) des Schiebers (2) eingreift, wenn der Schieber (2) in seinem Arbeitsbereich (24) ist. Das
Funktionselement (8) steht dabei derart in Wirkverbindung mit dem Loch (7) der Nadel (1), dass es die Bewegungsfreiheit des Schiebers (2) auf
seinen Arbeitsbereich (24) relativ zur Nadel (1) begrenzt - also vermeidet, dass der Arbeitsbereich (24) an der Position des Funktionselements (8)
verlassen wird.
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